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Protokoll vid årstämman för Klockarnäs-Yttertängers Samfällighetsförening torsdag den 11 Juli 2024 

 

Anders Franken öppnar stämman och välkomnar alla till dagens årsstämma. 
1. Till ordförande för stämman valdes Anders Franken. 
2. Till sekreterare valdes Rose-Marie Karbin  
3. Till justerare utsågs Mona-Lisa  Björkman och Anette Rissveds 
4. Eva Bäcklund och Susanne Tigerstrand presenterar revisorernas berättelse som även detta år ser bra 

ut. Väsentliga händelser under räkenskapsåret är att föreningen har momsregistrerat sig under 
2023, retroaktivt från 2018. Detta har inneburit att resultat- och balansräkningar för åren från 2018 
har räknats om för att reducera moms från intäkter och kostnader. Resultatet av samtliga år har 
tagits i räkenskaperna för 2023 vilket inneburit att resultatet påverkats och strörre delen av lån 
amorterats. Dvs vi har fått en momsåterbetalning på 1,35MSEK som vi har betalat av lån med och 
som inneburit att vi fått ett positivt rörelseresultat på 1,4MSEK. Om Skatteverket beslutar att inte 
granska alla inkomna momsregistreringar och ingen återbetalning ska ske kommer vi som förening 
bli skuldfria.  
 
För information; 2022 tog Skatteverket beslut om att vägföreningar (enskild väg) ska vara moms 
registrerade, efter att ha varit upp i domstol 4 ggr ändrades detta beslut till att man inte ska vara 
momsregistrerade. Det innebär att vi kan behöva betala tillbaka den andel vi har fått utbetalad. 
Skatteverket har på sig att granska inkomna registreringar 1 år tillbaka i tiden från inlämnande, dvs 
fram t.o.m Oktober i år. Om ingen granskning så är vi skuldfria. 
 
Utbetalningar sedan 2 April 2024 är utan moms.  
 
Budget 2024 jämfört mot budget 2023 samt utfall 2023 (delades även ut på mötet) 
Intäkter   2024  budget 2023  utfall 2023 
Uttaxering 305 000    330 000  257 940  
Bidrag    74 300      65 000     71 413 
Summa intäkter: 379 300    395 000                         1 625 923 
 
Kostnader  
Underhåll  -65 000       -55 000    -63 044 
Rep väg  -10 000       -15 000          - 
Omkostnader -50 000       -50 000    -58 670 
Räntekostnader -20 000       -94 500    -92 016 
 
Summa kostnader          -145 000     -214 500  -213 730 
 
Beräknat resultat 234 300       180 500                         1 412 193 
 
Amortering 100 000      160 000                         1 265 000 
 
Likviditet  134 300        20 500   147 193 
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Rest lån  150 000  1 415 000  250 000 
 
(197 fastigheter, ca 285.383 andelar) 
Fakturerar idag 142 690 sek/utdebitering (+ fast avgift ca 19 700 sek) 

Beslut vid stämman: 

4. a) Stämman godkänner ett lån om 1,3MSEK att användas till återbetalning av utbetalad moms om 
Skatteverket beslutar detta. 

4. b) Stämman godkänner utdebitering enligt 1sek/andel/år och 200 sek i fast avgift 

 
5. Stämman beslutar om ansvarsfrihet för styrelsen. 

  
6. Styrelsens framställning och eventuella motioner: 

 
Ingen motion har inkommit. 
Snabelbil för reparation av hål i vägen är beställd till den 11/7 2024. Kantklippning kommer att ske 
v29. Önskan om att köpa in en hästskylt bifalles. Anette Rissveds gör inköp och redovisar kvitto till 
Anders Franken.  
Vi har vid vissa tillfällen i vintras inte fått tag i halkbekämning pga ingen tillgänglighet. Genom att gå 
med i grannvägföreningens halkbekämning via ETEAB så kommer vi nu få ett mer löpande underhåll 
under vinterhalvåret. Göran kommer att fortsätta att hjälpa till med plogning även kommande 
vinter.  
 

7. Stämman godkänner nuvarande ersättning för styrelsen; 4000 kr till ordföranden, 999 kr till 
respektive styrelseledamot och 500 kr till respektive revisor. 

8. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. Utdebiteringsbeslut enligt 
föreslagen 1 sek/andel och år + 200 kr/fastighet (2 utdebiteringar per år) 

9. Val av ordförande genom omval på 1 år, Anders Franken. 
Styrelseledamot 1 år kvar, Tobias Olmats  
Styrelseledamot 1 år kvar, Göran Lignell.  
Styrelseledamot omval på 2 år, Rose-Marie Karbin. 
Val av suppleant genom omval på 1 år, Linnéa Pettersson. 
Val av suppleant genom omval på 1 år,  Kamilla Nilstam. 

10. Val av revisorer genom omval på 1 år, Eva Bäcklund och Anette Josefsson. 
Val av revisorssuppleant genom omval på 1 år, Anna Josefsson. 

11. Stämman beslutar att nuvarande valberedning sitter kvar; Sara Andersson och Anette Rissveds. 
 

12. Övriga frågor/punkter: 
1 Halvtidsunderhåll av vägen inom 5 år, dvs nästa stora utgift är om 2 år (2026) då ytbehandling av 

vägen ska ske. 
 

13. Protokoll kommer att mailas ut samt hållas tillgängligt hos Anders Franken. 
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14. Stämman förklaras avslutad. 
 
Kontaktuppgifter till styrelsen: 
Anders Franken; ansaviking@gmail.com 
Tobias Olmats; tobias.olmats@dalamitt.se 
Göran Lignell; goran.lignell@gmail.com 
Rose-Marie Karbin; rose-marie.karbin@outlook.com 

 

Enviken 2024-07-11 

 

 

 

 

 

 

Anders Franken   Rose-Marie Karbin 

Ordförande    Protokollförare 

 

 

 

Justeras:     

 

 

Mona-Lisa Björkman   Anette Rissveds 

 

 


